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Årsberetning 2018 
Grundejerforeningen Anderuplunden 

 

I forhold til sidste år, har vi ikke oprettet så meget. Den nye have service køre og vi skal have 

den fornyet til næste år, hvis vi beholder den nuværende? Hvilket jeg tænker vi gør. 

Legepladsen bliver brugt en del og det er jeg glad for, da vi brugte en del penge på den. Og vi 

havde en lille sommerfest sidste år. 

 

Sommerfesten eller gadefesten i år bliver den 1. juni, hvor vi tager et tema op. Vi har valgt, os 

i fest udvalget, at vi vil hylde Kim Larsen og hans musik. Det bliver med telt og spisning som 

det plejer og en masse Kim Larsen musik. Invitationen vil komme i løbet af et par uger. 

 

Facebook siden bliver flittigt brugt med al mulig info til naboer. Der har bl.a. været en debat 

omkring fiber net. Vi har ikke i bestyrelsen taget det op, men vi vil gerne kigge på det hvad det 

skulle koste. Dog kan jeg sige, at der bliver en egen betaling på det. 

 

Ellers vil jeg takke min bestyrelse og suppleanter for nogen hyggelige timer ved vores få møder 

og glæder mig til det nye år. 

 

Hermed giver jeg beretningen videre til generalforsamlingen. 

 

 

Henrik Skælbæk 
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